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Bomenbalans
Ieder jaar maken we de zogeheten ‘Bomenbalans’. 
We tellen de cijfers van de afgelopen jaren bij 
elkaar op. Zo krijgen we een beeld van hoe het ervoor 
staat met de kap en hoe ver we zijn met de 
herplant. Voor de duidelijkheid: deze aantallen 
gaan niet over alle bomen in Zaanstad, maar om de 
bomen die niet zonder vergunning gekapt mogen 
worden. Voor een groot deel zijn dit bomen van de 
gemeente. Ook voor bomen van onder andere 
Staatsbosbeheer, de provincie Noord-Holland, ProRail 
of particulieren is soms een kapvergunning nodig.

Kap en herplant
Soms is het nodig om bomen te kappen. Bijvoorbeeld 
omdat ze ziek zijn of veel schade veroorzaken. Of 
voor projecten, zoals de bouw van nieuwe woningen 
of de aanleg van een weg. Voor de kap is vaak een 
vergunning nodig. De gemeente wil dat er voor elke 
gekapte boom minimaal één terugkomt. Deze 
worden dan binnen twee jaar herplant.

Bomenbalans 2022
We maken Zaanstad de komende jaren gezonder, groener en duurzamer. De rol 
van bomen hierin is belangrijk. Bomen geven groen en sfeer in de wijk en helpen 
om van onze gemeente een prettige en gezonde plek te maken. Zij zijn de 
longen van Zaanstad. Ze houden water vast en geven schaduw bij hitte. 
Ook zorgen ze voor het afvangen van fijnstof en voor 
een aangename leefomgeving.

Zuurstof

Fijnstof

CO2

2.793

2.084

1.488

1.680

578

560

451

527

985

568

464

5

6.759
5.424
8.469

Gekapt
Herplant

Nog te herplanten


